

Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 17/8-2017 kl. 19.00 hos Axel (6.4.5).
Referatet er skrevet med blåt.

Dagsorden.

1. Valg af dirigent og referent

Rune: dirigent og Inga referent.

2. Nyt fra viceværten

Ingen større ting

Hoveddør hænger lidt – vicevært smører

Fin arbejdsdag, cykler er smidt ud

Intet nyt om affaldsordning, kommunen skal sende besked. Sortere glas, metal og plast fra.

3. Fordeling af bestyrelsens opgaver

Parkering: Aksel

Velkomstmil til nye beboere: viceværten sender mail samt husorden. Denne sendes igen til bestyrelsen.

Hjemmeside: Formanden v. Rune

Grundejerforening: Formanden v. Rune

4. Orientering om G/F Åparken

4.1 Opdatering på ny parkeringsordning og opstregning

På generalforsamlingen orienteret om ny fordeling af udgifter til optegning baseret på antal pladser pr. blok

4.2 Ny fordeling af udgifter til vedligehold af parkeringsarealer

Se punkt 4.1

4.3 Udlejning af parkeringspladser ved kollegiet

Vi holder os til nuværende ordning

4.4 Tilbud på nye vedtægter

Datea, advokat omformulerer vedtægter, så de bliver læselige og forståelige.

5. Parkering

5.1 Hvordan forholder vi os ift. annullering af p-afgifter?

Det fungerer fint, og der er få p-afgifter til annullering

5.2 Inddragelse af handicap-plads?

OK med den, der er.

5.3 Parkering på vejen op mod Daugbjergvej

Vi laver en henvendelse til kommunen, da der er parkeret i begge sider, så sikkerheden er ikke til stede, hvis der f.eks. skal brandbiler til Åparken. Formanden henvender sig til de andre blokke.

6. Opdatering på Fibia-installation

6.1 Tidshorisont

Vi får besked af Fibia om tidspunkt – stiler efter, at det er færdigt i oktober. 18 er med i løsningen.

6.2 Etablering af stikkontakter

Et el-firma giver et tilbud på etablering af stikkontakt i skabet i lejlighederne.

7. Periodisk rensning af faldstamme

Vicevært skifter nye klapventiler for at forebygge skader.

8. Facebook-gruppe for Åparken 6?

Forslag om at lave en Face-book-gruppe Åparken 6, inspireret af blok 8 f.eks. låne værktøj, passe kæledyr. Formanden laver en gruppe.

Den officielle kanal er mails. Vicevært hænger opslag op.

9. Eventuelt

Forslag om fælles arbejdsdag med blok 8 sep./okt.. Vicevært laver opslag.

Renoveringsopgaver, som kommer: ikke prioriteret: Facade, nyt varmesystem, fuger mellem elementer.

4.9.17 Inga

